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Protokół Nr 19/19  

 

z  posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  

odbytego 22 października 2019 r. 

w Sali 303 UMK, Pl. Wszystkich  Świętych 3-4 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Artur Buszek, udział wzięli 

Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji Artur Buszek o godz. 17.30 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu Członków Komisji stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Porządek posiedzenia został uzupełniony o punkty dot. Wyrażenia opinii w sprawie 

wniosków złożonych w trybie inicjatywy lokalnej: 

- „Festiwal Regionalnych Przetworów Domowych”, 
- „Zielony Salonik na Ruczaju- Gramy w zielone”. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt: „Wigilia 

łączy nas”. 

2. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt „Festiwal 

Regionalnych Przetworów Domowych”. 

3. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt . „Zielony 

Salonik na Ruczaju- Gramy w zielone. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 
      Ad 1. 

Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt: „Wigilia 

łączy nas”. 

 

     Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia    

omówił wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt: „Wigilia łączy nas”. Wniosek 

złożony przez mieszkańców ma połączyć seniorów z Centrum Aktywności Seniorów  

„Złoty Wiek” z seniorami mieszkańcami dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim oraz ze 

starszymi 75+ wykluczonymi z aktywności życiowej i nowych mieszkańców naszej 

dzielnicy obcokrajowców zamieszkałych na stałe w naszej okolicy. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4  głosami „za  pozytywnym 

zaopiniowaniem”,   przy 0 głosach „przeciw”, 0  głosach „wstrzymujących się”  

(jednogłośnie)pozytywnie zaopiniowała wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt. 

„Wigilia łączy nas”(Opinia Nr 41/2019  z 22 października 2019r). 

       

      Ad.2 

Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt „Festiwal 

Regionalnych Przetworów Domowych”. 

 

   Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia     

przedstawił wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt: „Festiwal Regionalnych Przetworów 



Domowych”. Festiwal regionalnych przetworów Domowych jest okazją do integracji osób, 

które swoje pasje realizują w zaciszu domowych kuchni. Festiwal jest okazja do degustacji, 

podzielenia się swoim przepisem, ale też, a może przede wszystkim do nawiązania nowych 

znajomości. 

 Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4  głosami „za   pozytywnym  

zaopiniowaniem”,   przy 0 głosach „przeciw”, 0  głosach „wstrzymujących się”  

(jednogłośnie) pozytywniezaopiniowała wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt. „F

estiwal Regionalnych Przetworów Domowych”(Opinia Nr 42/2019  z 22 października 

2019r). 

 

Ad.3 

Wyrażenie opinii w sprawie wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt . „Zielony 

Salonik na Ruczaju- Gramy w zielone. 

 

Wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt . „Zielony Salonik na Ruczaju- Gramy w zielone 

omówił Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia. 

Inicjatywa powstała podczas letniej Akademii Lidera. Utworzenie Zielonego Saloniku na 

Ruczaju dla seniorów 75+ wraz z instalacją do nasadzenia roślinności z automatycznym 

jej nawilżaniem na jednej ze ścian pomieszczenia w nowo wybudowanym budynku przy 

Kościele matki Bożej Królowej Polski przy ul. Zamiejskiej. Zielony salonik na Ruczaju 

dla seniorów będzie miejscem spotkań w miłym klimacie nie tylko dla osób starszych 75+ 

ale i ich rodzin z dziećmi z częstotliwością 2-razy w tygodniu. 

W dyskusji udział wzięli: Alicja Szczepańska, Nina Gabryś, Artur Buszek. Zwrócono m.in. 

uwagę, że  inicjatywa nie będzie dostępna dla wszystkich lecz dla wąskiej grupy 

mieszkańców. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 0  głosami „za    pozytywnym 

zaopiniowaniem”,      przy 4 głosach „przeciw”, 0  głosach „wstrzymujących się”  nie 

wydała pozytywnej opinii do  wniosku w ramach inicjatywy lokalnej pt.„ Zielony 

Salonik na Ruczaju- Gramy w zielone”. 

Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4  głosami „za  negatywnym zaopiniowaniem”,   

przy 0 głosach „przeciw”, 0  głosach „wstrzymujących się” (jednogłośnie) negatywnie 

zaopiniowała  wniosek w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Zielony Salonik na 

Ruczaju- Gramy w zielone”.(Opinia Nr 43/2019  z 22 października 2019r). 

 

Ad.4 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

 Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

              Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji  

 o godz. 18.05 zamknął posiedzenie. 

                                                                                     

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                Artur Buszek 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


